
Styremøte Øverbøen       Tirsdag 3.12.2019 

 

Hele styret på plass 

 

1. Jakt med løs hund 

Mottatt skriv fra John Erik Thurmann (Seljevold) 

Rapportert fra felt 5 at det har vært jaktet med løs hund. I den henseende har Thurmann 

kommet med skriv der de mener det er «lov» å jakte med løs hund.  

Saken tas opp på infomøte i morgen, og vil eventuelt bli en årsmøtesak da vi ikke har noe 

vedtak på jakt med løs hund. 

 

2. Uenighet om jakt på ekstradyr i felt 4 og 5 

Gikk gjennom reglene for jakting på ekstradyr. Ta dette regelverk opp til diskusjon på 

medlemsmøtet torsdag. 

Anders sender ut melding til feltledere om at «leiejegere» kan delta på medlemsmøter 

 

3. Praktisk til medlemsmøtet torsdag. 

Jo-Andre låser opp. Anders tar med kaffe og pepperkake 

Oppmøte 1930 

 

 

 


